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PROGRAM FOR SKIKRETSTINGET 2023 

 
Sted                       Nordkjosbotn, lørdag 3. juni 2023  

  
 

Fra Kl. 09.30  REGISTRERING 

 

Kl. 10.00  ÅPNING v/NSF SKISTYREREPRESENTANT  

 

Kl. 10:15  TINGFORHANDLINGER 

 

Kl. 11:30  REKRUTTERING v/SKIKLUBBUTVIKLER 

 

Kl. 12:00  LUNSJ 

 

Kl. 13.00  GRENVISE VÅRMØTER  
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Saksliste 

1.  Godkjenning av innkalling, saksliste og forretningsorden. 

 

2. Godkjenning av fremmøtte representanter 

 

3. Valg av: 

 

A. Dirigent 

B. Sekretær   

C. 2 representanter som skal undertegne protokollen 

D. 2 personer til tellekorps  

 

4. Behandle årsberetninger fra styret og komiteer 2021-2023  

 

5. Behandle revidert regnskap 2021 og 2022 

 

6.  Foreta valg av revisor  

 

7. Fastsette kretskontingent for 2023-2025 

 

8. Behandle budsjett for 2023 og 2024  

 

9. Behandle handlingsplan  

 

10. Behandle anleggsplan 

 

11.  Behandle innkomne forslag og saker 

 

12. Troms Skikrets lov 

 

13. Foreta valg 
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Forretningsorden  

1. Tinget ledes av valgt dirigent som ordner ledelsen av møtet. 

 

2. Protokoll føres av valgt sekretær. 

3.  Representantene forlanger ordet ved framvisning av nummerskilt. Ingen representanter 

gis rett til ordet mer enn tre ganger i samme sak. 

 

Med unntak av innledningsforedraget, og for de representanter hvis forslag står på 

sakslisten, settes taletid til 5 minutt første gang, og 3 minutt andre og tredje gang.   

Representanter som forlanger ordet til forretningsorden, har 1 minutt taletid. 

Dirigent kan foreslå forkortelse av taletiden og strek etter inntegnede talere 

 

4.  Alle forslag leveres skriftlig til dirigenten, og må være undertegnet med 

organisasjonens og representantens navn. Tidligere forslag kan ikke trekkes tilbake og 

nye forslag ikke settes fram etter at strek er satt, eller at saken er tatt opp til ny 

votering. 

 

Forslag i saker som ikke står på sakslisten kan ikke fremmes med mindre ting 

representantene i henhold til NIFs lov bestemmer det. 

 

5. Alle vedtak og valg avgjøres ved flertall av de avgitte stemmer, med de unntak NIFs lov 

fastsetter. 

 

Valg forgår skriftlig hvis det foreligger mer enn ett forslag. Bare foreslåtte kandidater 

kan føres opp på stemmeseddelen. Skal flere velges ved samme avstemming, må 

stemmeseddelen inneholde det antall forskjellige kandidater som skal velges ved 

vedkommende avstemming. I tillegg må stemmeseddelen inneholde det nødvendige 

antall kandidater av hvert kjønn, jfr. NIFs lov, paragraf 2 ï 4. Stemmesedler som er 

blanke eller som inneholder kandidater som ikke er foreslått, eller annet antall 

kandidater, enn det som skal velges, teller ikke, og stemmer ansees som ikke avgitt. 

 

 

6. Forslag og vedtak føres inn i ting protokollen med antall avgitte stemmer for og mot. 

 

 

7. Det velges to representanter til å underskrive protokollen. 
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Sakenes behandling 

Sak 1  Godkjenning av innkalling, sakliste og forretningsorden 

Styrets forslag til vedtak: 

Innkalling, saksliste og forretningsorden godkjennes. 

 

Sak 2   Godkjenning av fremmøtte representanter 

  Styrets forslag til vedtak: 

Ting forsamlingen består av 23 stemmeberettigede delegater. 

   

Sak 3  Valg av: 

A. Dirigent 

B. Sekretær 

C. 2 Representanter som skal undertegne protokollen 

D. 2 personer til tellekorps 

 

 

Sak 4   Behandle beretning styret og komiteer 2021/2023 

  Beretninger:  

-  Styret 

-  Hopp/kombinert 

-  Alpint 

-  Randonee 

-  Langrenn 

  Styrets forslag til vedtak:  

 Årsberetning for perioden 01.05.2021 ï 30.04.2023 godkjennes som fremlagt i 

dette dokumentet. 

 

Sak 5  Behandle revidert regnskap 2021 og 2022 

Regnskap 2021 i vedlegg 1, økonomi 2021-2024 

Regnskap 2022 i vedlegg 1, økonomi 2021-2024 

 

 Styrets forslag til vedtak:  

Regnskap for 2021 med revisjonsberetning godkjennes som fremlagt. 

 

Styrets forslag til vedtak:  

Regnskap for 2022 med revisjonsberetning godkjennes som framlagt. 
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Sak 6  Foreta valg av revisor 

 Styrets forslag til vedtak: 

Troms Skikrets ting gir styret i fullmakt å forhandle ny avtale med aktuelle 

revisorer etter gjeldende regler. 

 

Sak 7  Fastsette kretskontingent for 2023/2025 

Styrets forslag til vedtak:  

Styret foreslår at lagskontingenten settes til 2 750,- pr år pluss et variabelt 

tillegg på kr 150,- pr lisensbetalende utøver tilknyttet klubben. (Det er en øvre 

grense på kr 8.000, -). 

 

Sak 8  Behandle budsjett for 2023 og 2024 

  Budsjettforslag i vedlegg 1, økonomi 2021-2024 

 

  Styrets forslag til vedtak: 

Budsjett 2023 og 2024 godkjennes som vedlagt. Rammetildeling fra krets til 

gren er forutsatt benyttet til kretsaktivitet. Dersom aktivitet ikke gjennomføres, 

kan rammetildeling trekkes tilbake. 

 

Sak 9  Behandle handlingsplan 

Skikretsen har utviklet en ny handlingsplan med overordnede mål for perioden 

2023-2025. Denne tar for seg hovedpunkter fra NSF strategiplan for perioden. 

Denne er satt opp med få enkle overordnede punkter som for skikretsens styre 

er enklere å forholde seg til samt følge opp. Grenkomiteene skal videre 

utarbeide grenspesifikke tiltaksplaner. 

 

Styrets forslag til vedtak: 

Handlingsplanen for perioden 2023-25 vedtas.  

 

 

Sak 10  Behandle innkomne forslag og saker 

  Antall innkomne forslag: 1 

 

  Anleggsplan for Troms skikrets 

  Forslag fra styret 

I henhold til Skipolitisk dokument «Skiglede for alle» er det en forventning om 

at Skikretsen skal utarbeide anleggsplan som definerer langsiktige behov og 

fordeling av anlegg på ulike nivåer. Ettersom Troms Skikrets står uten en 
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tilfredsstillende anleggsplan, ser kretsstyret det som nødvendig å utarbeide en 

ny anleggsplan, som oppfyller det nye kravet til anleggsplan i Skiglede for alle.   

  

Hensikt med anleggsplanen: 

-  Anleggspolitiske mål 

-  Kartlegging av anlegg som planlegges/bygges 

-  Definere behov innenfor ulike grener 

-  Prioritering av anlegg 

-  Tiltaksplan for måloppnåelse 

Styrets forslag til vedtak: 

Styret i Troms Skikrets utarbeider et forslag til plan som sendes ut på høring til 

klubbene i 2023-2024. Styret vedtar planen i første halvdel av 2024. 

Planen behandles videre på kretstinget i 2025. Planperioden vil være 2024 ï 

2027. 

 

Sak 11  Troms Skikrets lov 

Ny lovnorm for skikretser ble vedtatt av skistyret 17.mars 2023. Troms 

Skikrets lov er tilpasset etter mal fra Norges Skiforbund og NIF. Endringer er 

flettet inn i ny lov som er gjeldende for kommende periode. 

 

Styrets forslag til vedtak: 

Troms Skikrets ting retter seg etter de tilpasninger som gjelder for Norges 

Skiforbunds lover og mal for særkretser, samt endringer i NIFs lov. 

 

Sak 12  Foreta valg 

1) Valgkomiteens innstilling på kandidater legges fram av valgkomiteen.   

2) Representanter til Norges Skiforbunds Ting 2024. 

 

  Valgkomiteens forslag til vedtak: 

1) Valgkomiteens innstilling godkjennes. 

2) Skikretsstyret gis fullmakt til å oppnevne kandidater til NSFôs Ting 2024.
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Beretning fra styret, 2021ï2023 

I tingperioden har sammensetningen i styret og komiteene vært: 

 

Styret: 

Leder   Hans Petter Bergseth   Tromsø Alpinklubb  

Nestleder  Jon Arne Torbergsen   Medkila Skilag 

Styremedlem   Anne Merete Vars Larsstuen  Kvaløysletta Skilag    

Styremedlem  Øyvind Hansen   Ballangen Ski 

Styremedlem  Stine Haustreist   Tromsø Randoneeklubb 

Varamedlem  Siri Rydningen   Øverbygd IL   

Varamedlem  Steinar Øverås   Tromsø Skiklubb Langrenn 

 

 

Langrennskomité: 

Leder   Rune Tøllefsen   Medkila Skilag   

Medlem  Kenneth Daleng   Salangen IF 

Medlem  Olaug Iren Fossbakk   BOIF  

Medlem  Tove Amundsen Fuglem  Bardu IL 

Ungdomsrepr.  Johannes Andberg Stenersen  Kvaløysletta Skilag 

 

Alpinkomité:  

Leder   Kenneth Mikkelsen   Tromsø Alpinklubb   

Medlem  Inesa Kellere    Harstad Alpinklubb 

Medlem  Geir Kirkhaug    Finnsnes Skiklubb 

 

Hopp- og kombinertkomité:   

Leder:    Hanne Sætermo   Tromsø Skiklub 

Medlem  Jørn Thomas Hansen   Tromsø Skiklub 

Medlem   Pål Skillingstad   Harstad Skiklubb 

 

Kontrollkomité:  

Leder   Sveinung Karlsen   Medkila Skilag 

Medlem  Beate Overvik    BOIF 

 

Hederstegnkomité:  

Leder   Toril Skaflestad   Bardu IL 

Medlem  Hermod Bjørkestøl   BOIF 

 

Valgkomité: 

Leder    Harriet Nystu    Nordreisa IL  

Medlem  Berit Marie Mortensen  Tromsø Alpinklubb 

Medlem  Stein Morten Gulbrandsen  BOIF 

 

 

Styremøter: 

Det har i tingperioden vært avholdt 18 styremøter og behandlet 90 saker. 

Styremøtene har vært avholdt på Teams. 

 

 



 

 10 

Representasjon: 

Troms skikrets har i tingperioden vært representert ved/på: 

 

-Norges Skiforbunds Skiting 2022 i Molde 

 Hans Petter Bergseth  Tromsø Alpinklubb 

 Jon Arne Torbergsen  Medkila Skilag 

 Jørn Thomas Hansen  Tromsø Skiklub 

 Rune Tøllefsen  Medkila Skilag 

 Siri Rydningen  Øverbygd IL 

 Kristin Bergseth  Tromsø Alpinklubb 

 

- Troms og Finnmark Idettskretsting 2022 i Hammerfest 

Anne Merete Vars  Kvaløysletta Skilag 

 

- Norges skiforbunds kretsledermøter, de fleste digitale 

- Norges skiforbunds høst-og vårmøter 

- Nordnorske møter, de fleste avholdt digitalt 

 

 

Styrets Arbeid 

 

Ved styrets oppstart av perioden var det identifisert flere «hengesaker» etter pandemi som 

styret har gjennomført. Styret har i 2021 og 2022 hatt månedlige møter der det å få fremdrift i 

noen av disse sakene var startet opp, men ikke gjennomført. Mye av den sportslige aktiviteten 

er derfor lagt til grenkomiteene. 

1. Skikretsen hadde vakans stilling som administrasjonssjef som måtte ansettes. 

2. Skikretsen hadde ikke et regnskapssystem som var transparent og 

regnskapsrapportering var på etterskudd og vanskelig å følge opp. 

3. 100 årsjubileum med igangsatt et større arbeid med engasjert koordinator for å skrive 

jubileumsbok. Det opplevdes som viktig at påstartet arbeid ble fullført. 

4. Oppfølging av skistyrets vedtak i 2019 om skiklubbutvikler i alle kretser. 

Styret og skiforbundet ansatte Hanne Kristine Kroken som administrasjonssjef 01.11.2021. 

Hanne hadde da hatt en deltidsstilling en periode der Asgeir Moberg fungerte som adm. sjef. 

Sven Håkon Kulbeck og Hans Petter Bergseth gjennomførte ansettelsesprosessen. 

Det ble igangsatt et pilotprosjekt med å innføre elektronisk regnskapssystem der skiforbundet 

skulle føre regnskapet for kretsen. Piloten skulle se på mulighetene for forbundet å gi 

regnskapstjenester til kretsene og dermed hente hjem noen tjenester slik at dette kunne gi en 

merverdi for krets og forbund. 2 styremedlemmer med regnskapserfaring var involvert i 

prosessen med oppstart av regnskapsførsel til skiforbundet. Etter xx måneder uten 

tilstrekkelig regnskapsrapportering til kretsen valgte skiforbundet å si opp avtalen med 

kretsen. Samarbeidet og tidsaspektet mellom rapporteringer og ferdigstillelse av 

månedsrapporter fungerte ikke tilfredsstillende. Styret har derfor ikke hatt en 

regnskapsrapportering etter intensjonene med tanke på oppdatering og periodisering. Styret 

har inngått en ny avtale om regnskapsføring fra 01.02.2023. Hele prosessen har vært krevende 

for administrasjon og styret. Vi vil nå ha en bedre og mer transparent rapportering fremover. 

Jubileumsbokprosjektet ble fullført til 100 årsmarkeringen, men har nok blitt en kostbar 

erfaring for Troms skikrets. Vi står igjen med et flott produkt, men det var en tanke om at 

dette skulle være inntektsbringende for kretsen. I produksjonsfasen ble det søkt om støtte fra 

en rekke fond og samtlige kommuner og fylke for å støtte bokprosjektet. Det lyktes ikke styret 
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med, og da også salget sviktet gjennom bokhandlere og eget kretskontor sitter vi igjen med 

usolgte eksemplarer. Bøkene har fortsatt en verdi, men Kretsen trenger hjelp fra klubbene for 

å selge ut restlageret av jubileumsboken. 

I forbindelse med ansettelse av skiklubbutvikler har Troms skikrets inngått i et spleiselag 

mellom Finnmark skikrets og skiforbundet der vi deler på lønns og driftskostnader. Styret har 

i perioden søkt Samfunnsløftet om støtte til prosjektet og styret har klart å få kr 1 700 000 

over 3 år etter omfattende arbeid med søknader. Dette krever imidlertid at vi bruker en del 

penger på aktivitet og utstyr før disse utbetales. Det er derfor krevende å holde denne 

aktiviteten oppe uten å komme i skvis likviditetsmessig. 

Det er nedsatt et markedsutvalg for å skaffe sponsorer og inngå avtaler for å finansiere driften 

av langrennslagene og kurs aktivitetene. Utvalget har arbeidet med flere mulige prospekts og 

har i 2023 landet en avtale.  

 

Styret har også sett på løsninger som vil gi en enklere tilgang på aktivitetsdata og utviklingen 

i medlemsdata. Det eneste tilgjengelige er idrettsregistreingen som oppdateres 30.april årlig. 

 

 

 

Medlemsutviklingen i Troms skikrets 

 

 
 

Medlemsutviklingen i Troms skikrets har over flere år vist en negativ trend. Statistikken viser 

en liten stigning fra 2021 til 2022, men det har samlet sett vært nedgang gjennom pandemien. 

Analyser viser at skisporten rekrutterer fra egne rekker, det vil si at barn fortsetter i 

foreldrenes aktivitetstilbud. Dette betyr at vi blir en stadig mindre skifamile og at vi må treffe 

bredere i rekrutteringen. 
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Nedgangen i antall aktive medlemmer viser også en relativ dramatisk nedgang de siste årene. 

Antall aktive medlemmer sank fra 6211 til 5009 i pandemiperioden. Dette er fortsettelsen fra 

en lang varig trend tilbake til 2015. 

 

I 2021 var det 22 idrettslag som ikke fullførte idrettsregistreringen i samordnet rapportering. 

Tidligere har det vært 1-2 lag som ikke registrerte dette. Dette kan forklare noe av nedgangen 

og det er ett av punktene Skikretsen har arbeidet med. 

En så stor nedgang i aktivitet og medlemstall har store økonomiske konsekvenser for driften 

av skikretsen. Deler av finansieringen baserer seg på størrelsen av medlemsmassen. Det er 

derfor svært viktig å snu denne utviklingen. 

 

Administrasjon:   

De administrative oppgavene, herunder økonomistyring har i tingperioden vært ivaretatt av 

administrasjonssjef Hanne Kristine Kroken.  

Arbeidet på kretskontoret i sesongen går med til å administrere reiseopplegg til NC- og NM-

konkurranser for grenene særlig langrenn. Andre oppgaver er økonomioppfølging, 

terminlistearbeid og administrasjon av samlinger. 

 

I august 2022 ansatte kretsen Espen Rognli som skiklubbutvikler. Stillingen er 50% Troms 

skikrets og 50% Finnmark skikrets. Høsten 2022 har gått med til å planlegge og organisere 

aktivitetene for skisesongen. Det har vært stor aktivitet og med utstrakt reise-og 

besøksvirksomhet i skiklubbene i Troms og Finnmark etter oppstart.  

 

Økonomi:  

En viktig oppgave for styret har vært å ha kontroll på kretsens økonomi. Styret har behandlet 

regnskapsrapporter jevnlig og det er langrenn som står for den største økonomien i kretsen. 

Styret har avsatt 2 styremedlemmer som har arbeidet aktivt med økonomen i langrenn. 
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Utdanning/utvikling.   

Et viktig element i utviklingen av skisporten er at vi har gode ledere og trenere.. Mye av 

utdanningen administreres gjennom kretskontoret, men vi har også god hjelp fra 

utdanningsansvarlige i Skiforbundet, i alle grener. I den siste perioden har flere kurs blitt 

gjennomført digitalt, men i flere av grenene har deltakere fra Troms søkt ut til andre miljø der 

kurs er satt opp. Antall kurs som gjennomføres i Troms er fortsatt ikke er på det nivå vi kunne 

ønske. Det etterspørres kurs fra våre klubber, så grunnlaget for å øke kursvirksomheten er til 

stede. Viser for øvrig til rapportene fra de grenene i dette dokumentet. 

Styret vil rette en stor takk til alle kurslærere som har tatt jobben med å gjennomføre kursene. 

 

Informasjon:  

Skikretsens viktigste informasjonskanal ut mot klubber og publikum er fortsatt kretsens 

hjemmeside. Her finnes alt av terminlister, resultater, samlingsplaner og reiseopplegg. Det er 

spesielt langrenn sine sider som er mye besøkt på kretssidene. 

Kretsen har også en offisiell facebookside, samt at det finnes FB-grupper innenfor ulike 

grener og grupperinger. For at våre informasjonskanaler skal bli interessant for våre 

medlemmer, er kretsen avhengig av at klubber, arrangører og andre bidrar med aktuelle saker 

som skjer ute i kretsen. 

 

Anlegg 

Anlegg er et viktig område som må prioriteres enda hardere i kommende tingperiode. Troms 

Skikrets har muligheter for utvikling av anlegg i alle grenene som er integrert i Norges 

Skiforbund. Kretsen har satt i gang en karlegging hos klubbene hvilke anleggsplaner som 

finnes. Dette skal danne grunnlaget for anleggspolitikk og anleggsplan etter idrettens standard 

og forventinger. 

 

Arrangement 

Sesongen 21/22 var preget av avlysninger og restriksjoner. Sesongen 22/23 har det stort sett 

blitt gjennomført arrangementer som planlagt. Et større tilbud av uformelle barneskirenn og 

skicross har vært populært, og må satses enda mer på i kommende periode.  

 

Tillitsverv i Norges skiforbund  

I denne tingperioden har Troms skikrets vært representert i Norges skiforbunds organisasjon 

slik: 

- Torbjørn Skogstad, Leder av langrennskomiteen og styremedlem i NSF 

- Sveinung Karlsen, styremedlem i NSF 

- Toril Skaflestad, nestleder lov og påtale i NSF 

- Turid Krudtå, varamedlem kontrollutvalget 

 

Avslutning 

Skisporten i Troms har utfordringer med tanke på ustabile vinterforhold. Dette er varierende 

fra år til år og manglende kontinuitet på skiforhold gjennom vinteren vi kunne prege sporten. 

Korona epidemien satt spor og det er igangsatt tiltak for å øke rekruttering.  

 

Strategisk er det ønskelig med flere mindre og enklere rekrutteringsanlegg for skiidrett. 

Samtidig må Nors-Norge og skisporten i Troms ta stilling til om man ønsker større anlegg 

med muligheter for internasjonal konkurranse.  
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Det må arbeides mer aktivt med SUM i kretsen. Anlegg, utdanning og arrangement trenger 

utvikling og mer planmessig arbeid. 

 

Utøverne fra Troms markert seg godt, noe som fremkommer i grenenes årsberetninger.  

 

Troms skikrets takker alle som har bidratt til gode sportslige resultater, økonomisk støtte og 

godt gjennomførte arrangement i perioden 2021-2023. 

 

 

Hans Petter Bergseth  Jon Arne Torbergsen  Anne Merete Vars 

Leder    Nestleder     Styremedlem 

 

Øyvind Hansen  Stine Haustreis  

Styremedlem   Styremedlem    
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Beretning Hopp- og kombinertkomiteen 2021-2023 

Hopp og kombinertkomiteens sammensetning i perioden: 

 

Funksjon  Navn 

Leder           Hanne Sætermo  Tromsø Skiklub 

Medlem         Pål Skillingstad  Harstad hopp/kombinert  

Medlem  Jørn Thomas Hansen  Tromsø Skiklub                                                         

 

Dommerkontakt Jørn Tommas Hansen      Tromsø Skiklub 

 

Møter 

Klubbene var representert på vår og høstmøtene.  

 

Økonomi 

Hoppkomiteen har ingen sponsor. Komiteen f¬r et rammetilskudd fra skikretsen til 

administrasjon. 

 

Utdanning 

Det har vÞrt deltakelse p¬ digitalt trenerkurs via skiforbundet hvor 4 trenere fra Tromsß 

Skiklub har deltatt.  

 

Aktivitet og samlinger 

Det har vært 4 hopprenn i kretsen i 2021/2022 og 4 renn i 2023 i Tromsø og Øverbygd. Det 

har vært renn i alle bakker og deltakelse fra 4 år og opp til veteran klasse. Det har vært 15 ï 

20 deltakere på rennene. 

 

 

 
 

 

Som avslutning på sesongen 2022 ble det arrangert hoppfest i Tromsø med deltakere fra 

landslaget og med mye publikum. Til sammen var det 35 hoppere som deltok og det ble 

hoppet i K6, K15, K30, K45 og K70.  
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Det ble konkurrert om Grønnåsen Five ï hvor vinneren var den med lengst samlet 

hopplengde. Det ble da hoppet i alle bakker. Resultatet ble 1. Jo Rønne Mellingsæter, Orkdal 

hopp/Trønderhopp, 342,0 meter; 2. Johan André Forfang, Tromsø Skiklub/Trønderhopp, 

330,5 meter, 3. Simon Osnes, Tromsø Skiklub, 312,0 meter. 

Dette var en motivasjonsboost for flere av utøverne som har som mål å bli skikkelig gode og 

kanskje bli med på landslaget. 

 

Trenings samling i Fageråsen i Mo i Rana i august 2022 hvor det deltok 11 hoppere fra 

Tromsø. Det var god aktivitet og det var flere av hopperne som utfordret seg og prøvde seg i 

de større bakkene. 

 

I oktober deltok 4 hoppere i Knykenlekene. 

 

Det har vært 1 treningssamling i februar 2023 i Tromsø hvor 25 hoppere deltok. Det ble 

arrangert hopprenn lørdag med renn i alle bakker og fri hopping før og etter rennet med god 

instruksjon fra klubbens trenere. Søndag var det innendørstrening der Håvard Klemetsen med 

hjelp av 2 trenere fra klubben tok med utøverne på en treningsøkt på «landslagsnivå». Det var 

også sosial aktivitet på lørdag med besøk i buldrehallen med Pizza etterpå.  

 

Det har også vært aktivitet i plastbakkene i Grønnåsen og Skjærhaugen fra høsten 2022 og til 

snøen kom. Det er nå mulig for å hoppe hele året. 

Det har også vært inne treninger 1 gang i uka i gymsalen på Alfheim hvor det har vært 2 

trenere til stede ved hver trening.  

 

 

Rekruttering  

Det arbeides aktivt med rekruttering i klubbene og det har vÞrt arrangert hoppskole i Tromsß, 

Ïverbygd og Harstad b¬de i 2021/2022/2023 med noe varierende deltakelse.  

I Tromsß har det vÞrt arrangert hoppskole fra januar og s¬ lenge det var snß nok til ¬ hoppe 

og det har vÞrt opp til 25 unge hoppere fra 4 ¬r og oppover p¬ hoppskolen i Grßnn¬sen. Det 

ble hßsten 2022 arrangert hoppskole p¬ plast i Grßnn¬sens sm¬bakker hvor ogs¬ de store har 

hoppet. Det har vÞrt trenere i bakkene p¬ hoppskoledagene og kafe i klubbhuset med salg av 

mat og drikke. Dette er med p¬ ¬ danne grunnlag for ¬ f¬ en sammensveiset çhoppfamilieè 

som ßnsker ¬ vÞre inkluderende for alle som har lyst ¬ komme ¬ hoppe og drive skilek. 

 

 

Hopplandslaget 

Johann Andr® Forfang fortsetter den gode utviklingen og det ble bronse under NM p¬ Rena og 

VM-sßlv i normal bakke, mixed lag, under VM i Planica. VM-sßlv i lagkonkurranse stor 

bakke. 

Johann fikk ogs¬ Þren av ¬ ¬pne den stßrste av de nye hoppbakkene i Gran¬sen 1.februar i ¬r 

med et svev p¬ 125m.  

 

 

NC Elite 

Andreas Varsi Breivik har hoppet i Norgescup Elite hele sesongen og tok med seg 3 seire og 

noen pallplasser. Han kom p¬ 3. plass sammenlagt i Norgescup med 902 poeng og ble 

premiert for dette i finalerennene i Fager¬sen. 

Han har ogs¬ hoppet FIS-cup. Meldt som prßvehopper i Vikersund. 

Bßrge Hansen Utby startet i A-klassen denne sesongen. Ble uttatt til ¬ hoppe for  
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Norge i Universiade i USA og kom p¬ 15. plass her. Etter god hopping i Holmenkollen i 

februar med seier og 2. plass i A-klassen rykket han opp i Eliteklassen. Reiste s¬ til FIS-cup i 

Villach og fikk med seg poeng i et av rennene. Han er dermed kvalifisert til Norgescup Elite 

ogs¬ neste sesong.  

 

Anlegg 

Det p¬g¬r kontinuerlig rehabilitering av eksisterende anlegg i Harstad, Ïverbygd og Tromsß 

for ¬ oppgradere til mer moderne bakker i v¬re rekruttanlegg. 

 

Oppsummering 

Aktiviteten har etter pandemien tatt seg gradvis 

opp, men sliter med rekruttering i Harstad og i 

Ïverbygd. 

I Tromsß har det har vÞrt god deltakelse p¬ 

hoppskolen og det har vÞrt god oppslutning 

om aktiviteter og hopprenn. Det er gledelig at 

det ogs¬ er mange jenter som hopper p¬ ski og 

det er en jevn fordeling av gutter og jenter p¬ 

hoppskolen. 

 

Veteranene v¬re er med p¬ ¬ preppe og holde 

anlegget i orden ï de er ogs¬ p¬drivere for ¬ 

rekruttere hoppere til sporten og klubben. Det 

har vÞrt en trenerstab i klubben med god 

kompetanse som er/har vÞrt aktive skihoppere. 

 

M¬let for hoppkomiteen er ikke bare ¬ 

rekruttere hoppere ï det m¬ ogs¬ legges 

til rette for at de skal kunne fortsette med 

sporten s¬ lenge de vil. Det er ßnske om at de 

aktive hopperne kan delta p¬ treninger/renn 

b¬de i Tromsß, Ïverbygd og Harstad. Det har 

ogs¬ kommet innspill og ßnske om samarbeid 

med Nordland skikrets om samarbeid om 

samlinger og renn. 

 

 

Tromsø, 24.05.2023 

 

 

Hanne Sætermo             Pål Skillingstad   Jørn Thomas Hansen 

       Leder            Medlem                Medlem 
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Beretning Alpinkomiteen 2021-2023 

Alpinkomité:  

Leder   Kenneth Mikkelsen   Tromsø Alpinklubb   

Medlem  Geir Kirkhaug    Finnsnes Skiklubb 

Medlem 2021  Inesa Kellere    Harstad Alpinklubb 

Medlem 2022  Trygve Olsen    Harstad Alpinklubb 

 

 

Sammendrag av årsberetning fra Tromsø Alpinklubb: 

Styret konkluderer med at 2023 har vært et aktivt år for klubben med treningsaktiviteter 

samlinger og konkurranser Det sportslige tilbudet har vært utfordrende pga manglende 

treningsplass i sesongen 2022. Mange treninger legge utenfor åpningstid i anlegget. 

Deltakelse på treninger har vært varierende spesielt blant de yngste. Anleggsutviklingen har i 

2022 hatt god fremdrift og reguleringsarbeidet for området er i gang. Egne arrangementer 

gjennomføres med god kvalitet. Klubben leverer gode økonomiske resultater på grunn av en 

aktiv søknadsprosess på midler til aktivitet og anleggsutvikling. 

Styret mener det fortsatt er utviklingspotensial og anbefaler videre utvikling av anlegg, 

arrangement og sportslige aktiviteter 

 

STYRET ï Tromsø Alpinklubb, 10. mars 2023 

 

 

Høydepunkter fra Harstad Alpinklubb:  

Fra 29.mars 2023: «Vi er utrolig stolte av den flotte gjengen vi har i klubben, og i dag er vi 

ekstra stolte av U14- og U16-løperne våre som fikk Harstad Idrettsråds Fair Play-pris på 

årsmøtet i kveld. Ungdommene trodde de skulle snakke om det å drive individuell idrett og 

samtidig holde på lagfølelsen og samholdet. Istedet fikk de høre masse skryt om hvordan de 

er med hverandre og foran de andre i klubben, før de fikk vite at de har vunnet Fair Play-

prisen. Det er veldig velfortjent mener vi! Gratulerer til våre flotte ungdommer! Etter 

utmerkelsen ble det pizza på alle. Det flotte bildet skal henges opp i klubblokalet. Tusen takk 

for at dere ser ungdommene våre, Harstad Idrettsråd» 
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Fra 8mars: «Hele 10 U14-løpere fra HAK er nå på plass på Østlandet for årets Telenorleker.  

I går suste de ned en tøff, isete og kupert SG-trasé sammen med rundt 270 unge alpinister fra 

hele landet. Deretter deltok Julie, Stine og Magnus på Team Event for Troms skikrets 

sammen med Daniel fra Tromsø.  

I SG ble Stine og Julie i U14 henholdsvis nr. 16 og 24 og Ingvald i U13 ble nr. 33. Alle de tre 

kom på øvre halvdel av resultatlista i sine klasser og ble dermed også premiert. Veldig godt 

jobbet til disse tre og til de andre løperne våre.» 

 

 
 

Fra 15.mars: «Årets nybegynnerkurs er ferdige! Marie, Lykke, Ingeborg og Kajsa har vist 39 

barn gleden ved å være på ski, og alle barna har hatt stor utvikling og opplevd mye mestring. 

Vi er glade for å se flere av barna på trening hos oss etter kursene, og noen blir faktisk med på 

renn til helga. Tusen takk til Sollifjellet Alpinsenter for tilretteleggingen og til 

Gjensidigestiftelsen for at vi kunne tilby gratis kurs i år. Og ikke minst til kurslederne: dere er 

fabelaktige instruktører og veldig flinke med ungene»  
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Fra 13.november: «Harstad Alpinklubb har en rekordstor tropp på treningssamling i Levi nå. I 

år deltar hele 58 personer hvorav 30 er alpinister, 8 er trenere og resten er foreldre/søsken. 

Løperne møter varierende forhold og får mange gode treningsøkter i bakken. Ekstra stas er det 

å trene sammen med Tromsø Alpinklubb og klubbene fra Finnmark. Utenom treningsøktene 

går det mye i lek og sosialisering, og vi er en sammensveiset gjeng på tur.» 

 

 
 

 

Høydepunkter fra Finnsnes Alpinklubb: 

Fra 11.mars: «Gøy med SalMar Alpinrenn idag! Masse skiglede hos store og små! Takk til 

utøverne for strålende innsats, vi hadde deltakere fra Finnsnes skiklubb, Harstad Alpinklubb, 

Narvik Slalåmklubb og Ankenes Alpinklubb. Takk til publikum, funksjonærer, heis-og 

kafevakter. Og til våre sponsorer som alle bidro til en flott dag.» 

 

 
 

  



 

 21 

Fra 29.januar: «Fire trenere og tre ivrige utøvere fra Finnsnes skiklubb har i helga vært på 

Trener-1-kurs i Harstad. Takk til Morten Solberg (som ledet kurset) og Harstad Alpinklubb 

for super og lærerik helg! Vi gleder oss til å bruke det vi har lært på trening i Finnsnesbakken, 

og om flere barn vil hive seg med, er de hjertelig velkommen!» 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Høydepunkt fra Bardu Alpinklubb:  

Fra februar: «Fantastiske forhold i bakken, -7 grader og nypreppa bakke. 

Første trening med U-10 gjennomført i bakken. Det kom 2-3 løpere og fikk prøvd seg på litt 

teknikk trening og vi kjørte løype. Det er plass til flere!» 
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Beretning Tromsß Randoneeklubb 2022-2023  

 

 
 

Funksjon:  

Leder: Frank Holen 

Økonomiansvarlig, Eskil Hansen 

Styremedlem: Kristoffer Forsberg Olsen, treneransvarlig 

Styremedlem: Stine Haustreis, treneransvarlig 

Styremedlem: Magnus Andersen 

Styremedlem: Martin Andersen 

Styremedlem: Elise Andersen, ungdomsrepresentant 

Styremedlem: Brage Skille,ungdomsrepresentant  

Styremedlem: Bjørn Haugo Herfindal. 

 

Møter:  

Det har blitt avholdt et årsmøte, to styremøter og et møte i trenergruppa tidlig høst 2022. En 

egen gruppe har jobbet med verdenscupen i randonee og avholdt egne møter i forbindelse 

med dette.  

 

Utdanning:  

Det har ikke vært arrangert trenerkurs for randonee denne sesongen.  

Klubben har hatt to ungdommer som har vært med på Olympiatoppens talentutvikling 
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Trening /Samlinger:  

Det har blitt arrangert trening en gang i uka fra august 

til og med mars 2023. treningene har vært åpen for alle. 

I tillegg til dette ble det arrangert en samling for 

juniorene i september.  

Det har også enkelte helger vært satt opp testrenn.  

Klubben har hatt deltakere på nasjonale samlinger 

høsten 2022.  

 

 

Landslag:  

Klubben har hatt to utøvere på rekruttlandslaget, Elise 

Andersen (junior) og Bjørn Haugo Herfindal (senior) 

 

 

Konkurranser og resultater:  

EOYF:  

- Elise Andersen deltok i europeisk ungdomsOL som ble arrangert i Italia januar 2023. Hun 

imponerte med en flott 12.plass i den individuelle konkurransen.  

Verdenscup:  

- Bjørn Haugo Herfindal deltok på fire WC; Andorra, Sveits og Italia og Tromsø.  

VM i randonee:  

Fra klubben ble både Elise Andersen(U18) og Bjørn Haugo Herfindal (senoior) tatt ut til å gå 

VM i Italia. Bjørn fikk 9.plass i lagkonkurransen som sin beste notering og 26.plass i vertikal.  

Elise imponerte med en 7.plass i vertikal og 8.plass i individuell.  

 

Norgescup:  

Flere utøvere, de fleste junior/ungdom har deltatt på norgescup.    

BJORLI 3. og 4. 12. 2022 

Navn individuell  Sprint (NM)  

Brage Skille (U18) 4.pl 3.pl 

 

Lillehammer 7. og 8. Januar 

Navn Individuell  sprint  

Elise Andersen (u18) 2.pl 3.pl 

Ine Skille (u20)  1.pl 

Brage Skille (u18) 3.pl 4.pl 

Iver Holen (u16) 2.pl 1.pl 

Bjørn Herfindal (senior) 3.pl 4.pl 

 

NM Kårvatn. 4.2.23 og 5.2.23  

Navn Individuell  Vertikal  

Elise Andersen (u18) 3.pl 1.pl 

Ine Skille (u20) 1.pl 2.pl 

Brage Skille (u18) 4.pl 4.pl 

Iver Holen (u16) 2.pl 2.pl 

Amund Pedersen (u16) 4.pl 4.pl 

Bjørn Herfindal (senior) 7.pl  










































